
Podpora osnutku
resolucije

Kakšnc IKKIO ustncritvc našega ra/voja v na-
sleilnjem 1l)K2 lctu. kako lx>ino pristopali k
i/.polnjcvaiiju dmžbenega plana ra/voja. Cenui
bomo morali v bodoče posvotiti vcč znanja, ctcla
in moči. kako honio gospodarili / družbcnimi
srcdstvi. da bodo skupni rezultali čim boljši..
o tem jc uvodoma spregovoril član občinskcga
izvršnega sveta Janko Japclj. Na dnevnom rcdu
zascdanja vsch trch /borov so bili namrcč v
ospredju obravnave. osnutki občinskc. mcstnc
in republiškc resoludje <> i/vajanju dru/bcnega
plana razvoja /a pnhodnjc leto

Vrsto pripomb je bilo s strani posemeznih
delegacij že prcd to osrednjo skupščinsko raz-
pra\o posredovanih predlagatelju. zatorej vsoh
ni moč strniti v to kratko poročilo.

Delegate iz krajevnih skupnosti so predvsem
zanimale komunalne investieije oziroma kon-
kretnejši program komunalne skupnosti. posta-
vili so nekaj konkretnih vprašanj in predlogov
za uvrstitev nekaterih planskih nalogv resoluciji
prihodnjega leta, delegat Podpeči—Preserja pa
se je upravič-eno vprašal (zahteval je tudi poja-
snilo). kaj je z izgradnjo manjše soseske indivi-
dualnih hiš. ki je programirana že štiri leta
rcalizirana pa še vedno ni. prav tako pa je ni
zaslediti v resoluciji. Delegat OK ZKS je opo-
zoril v razpravi na premalo prisoten celovit in
poglobljen razvoj družbenega sektorja kmetij-
stva. kateremu namenjamo v vseh planskih do-
kumentih na vseh ra\ neh premalo poudarka. V
resolucijo pa mora biti vključena tudi izgradnja
farme Bresl. je še dodal. Deiegat občinskega
sindikalnega sveta pa je opozoril, da se še vse
premalo zavedamo. da mora biti resolucija real-
ni samoupravni akt. ki tudi zavezuje in ki ga je
potrebno spoštovati. Pri tem je navedel primer
prekoračevanja osebnih dohodkov, saj je kršil-
cev prej več kot manj. da pa je resolucija tisti
dokument, ki mora biti pravzaprav tudi »nor-
ma« obnašanja v vseh samoupravljavskih sredi-
nah. Problematika uvoza in izvoza bosta nedvo-
mno tudi v prihodnjem letu v ospredju prizade-
vanj delovnih kolektivov, kako bodo predvsem

i/vo/iK- planc i/vajali. pa jc v razpravi povcilal
dclogat llirijc Vcdroga. ob lcm pa jc opozoril
(lch pripomb danih v pismcni obliki jc bilo voč)
na racionalnejše /aposlovanjo na področju nc-
gospodarstva. Siccr pa jc bik> v sami razpravi
slišati vscskozi vrslo pripomb. ki so lakn pri-
pravljenemu osnutku resolucijc dalc prizvok
podporo in tako potrjevale pravilnost razvojnih
usmcritcv v prihodnjcm letu. Na dcccmbrski
scji bodo dclcgati sprcjeli končen prcdlog toga
dokumcnta.

Prav tako bn na tej /adnji skupščinski scji v
lctu 1981 pred dclcgatc dan v sprcjem lutli
predlog proračuna za prihodnie leto.


